
Protokół  nr XXXIV/09 
z trzydziestej czwartej sesji Rady Gminy Męcinka 

odbytej w dniu 30 września 2009 r. 
 
 
Na stan 15-tu radnych w sesji wzięło udział 13 – tu.  Nieobecni radni :  Jerzy 
Głowiak i Jolanta Dubińska.  
 
Oprócz radnych w sesji uczestniczyli :  

1. Wójt Gminy – Zbigniew Przychodzeń, 
2. Z-ca wójta – Andrzej Czech,  
3. Sekretarz gminy – Zygmunt Melner, 
4. Skarbnik gminy – Józef Święcicki, 
5. Sołtysi wsi wg listy obecności, 
6. Kierownicy jednostek organizacyjnych, 

 
Otwarcia trzydziestej czwartej sesji Rady Gminy Męcinka dokonał i obradom 
przewodniczył przewodniczący Rady Gminy  Stanisław Prędkiewicz 
wypowiadając formułę: „Otwieram trzydziestą czwartą sesję  Rady Gminy 
Męcinka”. 
Następnie przewodniczący rady  stwierdził, Ŝe na sali obrad obecnych jest 13-tu  
radnych , co stanowi quorum przy którym rada gminy moŜe obradować i 
podejmować prawomocne uchwały. 
Przedstawił porządek posiedzenia, który przewidywał :     
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji.  
3. Zgłaszanie interpelacji i zapytań.  
4. Informacja o przebiegu wykonania budŜetu za I półrocze 2009 r.  
5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie :  

1/ statutu Gminnego Ośrodka Zdrowia w Piotrowicach,  
2/ regulaminu  działalności  Rady Społecznej  przy Gminnym Ośrodku 
Zdrowia w Piotrowicach, 
3/ zmian w budŜecie gminy na 2009 rok. 

6. Sprawy róŜne . 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
8. Zamknięcie sesji.  

W sprawie porządku posiedzenia głos zabrał  i zgłosił wniosek  o wprowadzenie 
do porządku obrad  po podjęciu uchwał dotyczących Gminnego Ośrodka 
Zdrowia - rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie :  

1/ zmiany wieloletniego programu inwestycyjnego,  
2/ utworzenia dochodów własnych pod nazwą „Stołówka szkolna”, 



 2 

3/ wyemitowania obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, 
nabywania i wykupu, 

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie wprowadzenie zmian do porządku 
obrad zgodnie z wnioskiem skarbnika gminy. Za wprowadzeniem zmiany do 
porządku obrad głosowało 13-tu obecnych na sesji radnych.  
Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy wprowadziła zmiany do 
porządku obrad.  
 
Ad. 2.  
Informację dot. działalności w okresie od ostatniej sesji przedstawił Wójt 
Gminy. Informacja obejmowała okres od 27 sierpnia do 30 września. br.  
W trakcie informacji obecnym  na sesji przedstawiono waŜniejsze wydarzenia 
jakie miały miejsce   z udziałem wójta.  
W sprawie informacji radni nie zgłosili Ŝadnych uwag ani zapytań. 
Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe informacja wójta  przyjęta została przez radę 
do akceptującej wiadomości.  
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 

     Ad. 3.  
Radni zgłosili następujące interpelacje, wnioski i zapytania :  
Lesław Sitarz z Kondratowa  
- droga powiatowa Kondratów – Wilków zakrzaczona, zamulone rowy, 
- odtworzyć drogę do posesji P. Miłosza,  
Wójt gminy wyjaśnił, Ŝe będzie proponował w pierwszej kolejności remonty 
dróg biegnących do kilku posesji. Sprawa dot. stanu drogi Kondratów – Wilków 
przekazana zostanie do powiatu.  
Franciszek Rudziec ze Słupa  
- potrzebny jest drobny kamień na drogę, 
Wójt gminy poinformował, Ŝe kamień zostanie dowieziony.  
Janusz Hołyński z Małuszowa 
- zadbać o pobocza drogi w kierunku punktu skupu zboŜa, 
- konieczny jest remont dachu na świetlicy.  
Adolf Jarocha – sołtys z Chroślic 
- nowouruchomione kamieniołomy  bardzo zapylają drogi i pola  
Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe kamieniołom w planie ruchu przedstawił 
niskopoziomowy przerób kamienia, zgłoszenie zostanie sprawdzone.  
Andrzej Ankus – sołtys z Piotrowic 
- wyrwane  kamienie na drodze powiatowej przy wyjściu z parku,  
- sprawdzić wykonanie pokrycia dachowego na świetlicy, brak jest wkrętów w 
dachówce.  
Wójt Gminy – sprawom zostanie nadany bieg.  
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Ad. 4.  
Przewodniczący rady poinformował obecnych, Ŝe  Komisja BudŜetowo 
Finansowa, Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisja Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska i Infrastruktury Technicznej analizowały informację o przebiegu 
wykonania budŜetu za I półrocze 2009 r. i nie wniosły  Ŝadnych uwag .  
Komisja Rewizyjna  wydała opinię pozytywną w sprawie informacji o przebiegu 
wykonania budŜetu za I półrocze  2009 r.  
Do informacji o przebiegu wykonania budŜetu dołączona została równieŜ opinia 
regionalnej izby obrachunkowej w sprawie informacji.   
Następnie poprosił skarbnika gminy  o przedstawienie informacji z przebiegu 
wykonania budŜetu gminy Męcinka za I półrocze 2009 r.  
Po przedstawionej informacji przewodniczący Komisji rewizyjnej Ryszard 
Myślecki przedstawił opinię Komisji przebiegu wykonania budŜetu za I 
półrocze 2009 r.  
Opinia komisji stanowi załącznik do protokołu.   
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag  do realizacji budŜetu w I półroczu 2009 r.              
Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka przyjęła informację 
do akceptującej wiadomości.  
 
Ad. 5.  
Przewodniczący rady poinformował obecnych, Ŝe przedstawione do 
rozpatrzenia na dzisiejszej sesji projekty uchwał  przeanalizowane zostały przez 
Komisje rady gminy. Komisje nie wniosły Ŝadnych uwag ani wniosków do 
przedstawionych projektów.  
Ad. 5/1.  
Jako pierwszy rozpatrzony został projekt uchwały w sprawie statutu Gminnego 
Ośrodka Zdrowia w Piotrowicach .  
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 – tu obecnych na sesji radnych.  

Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie  podjęła uchwałę w sprawie statutu Gminnego Ośrodka Zdrowia w 
Piotrowicach i uchwała w tej sprawie Nr XXXIV/209/09 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. . 
Ad. 5/2.  
Kolejny projekt uchwały dotyczył regulaminu  działalności  Rady Społecznej  
przy Gminnym Ośrodku Zdrowia w Piotrowicach .  
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały.  
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Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 – tu obecnych na sesji radnych.  

Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie  podjęła uchwałę w sprawie regulaminu  działalności  Rady 
Społecznej  przy Gminnym Ośrodku Zdrowia w Piotrowicach i uchwała w tej 
sprawie Nr XXXIV/210/09 stanowi załącznik do protokołu.    
Ad. 5/3. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył zmiany wieloletniego programu 
inwestycyjnego .   
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 – tu obecnych na sesji radnych.  

Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie  podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniego programu 
inwestycyjnego i uchwała w tej sprawie Nr XXXIV/211/09 stanowi załącznik 
do protokołu. .  
Ad. 5/4 .  
Kolejny projekt uchwały dotyczył utworzenia dochodów własnych pod nazwą 
„Stołówka szkolna”.  
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 – tu obecnych na sesji radnych.  

Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie  podjęła uchwałę w sprawie utworzenia dochodów własnych pod  
nazwą „Stołówka szkolna” i uchwała w tej sprawie Nr XXXIV/212/09 stanowi 
załącznik do protokołu. 
Ad. 5/5.  
Kolejny projekt uchwały dotyczył wyemitowania obligacji przez Gminę 
Męcinka oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.   

Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 – tu obecnych na sesji radnych.  

Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie  podjęła uchwałę w sprawie  wyemitowania obligacji przez Gminę 
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Męcinka oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu i uchwała w 
tej sprawie Nr XXXIV/213/09 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 6.  
W sprawach róŜnych omówiono sposób korzystania przez mieszkańców z 
wielofunkcyjnych boisk przy szkołach. Dyrektor Szkoły Podstawowej w 
Piotrowicach wyjaśniła, Ŝe zespół boisk sportowych musi być pod stałym 
nadzorem z uwagi na konieczność zachowania się uŜytkowników zgodnie z 
regulaminem. Nie ma moŜliwości Ŝeby ktoś przebywał na boisku w obuwiu 
innym niŜ sportowe.  
Wójt gminy dodał,  Ŝe  technologia budowy boisk wielofunkcyjnych wymaga 
specjalnego  uŜytkowania. Zamiarem jest utworzenie sekcji tenisa ziemnego. Do 
końca roku zostanie oddane do uŜytku kolejne boisko wielofunkcyjne „Orlik”.  
Sekretarz gminy podziękował wszystkim organizatorom doŜynek wiejskich oraz 
organizatorom doŜynek gminnych za zaangaŜowanie i miłe przyjęcie gości.  
 
Ad. 7.  
Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania  udzielone zostały w trakcie 
zgłaszania .  
 
Ad. 8.   
Przewodniczący stwierdził wyczerpanie porządku dziennego sesji. 
Podziękował  radnym i zaproszonym gościom za udział w obradach. 
Trzydziestą czwartą sesję Rady Gminy Męcinka ogłosił  za zamkniętą.  
 
 
 
 
Protokołowała :  
 
Małgorzata Rodzeń   
 


